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S L O V O   S T A R O S T K Y 

 
 

Vážení spoluobčané, milí přátelé! 
 
A máme tu poslední letošní číslo našeho zpravodaje.  
Jsem moc ráda, že letošní investice (silnice II/437, silnice Vilky II, nádrže 
na dešťovou vodu, veřejné osvětlení podél státní silnice) jsme zdárně 
dotáhli i přes peripetie se stavebním zákonem do kolaudačního konce.  
Poslední listopadový čtvrtek jsme zdárně, jako poslední stavbu, zko- 
laudovali Vodovod Kocourovec, a pokud vše půjde podle plánu, tak od 
roku 2025 poteče poprvé v historii na čistírně odpadních vod na 
Kocourovci, a také všem připojeným domácnostem, pitná voda z ve- 
řejného vodovodu. Pro nás v Přáslavicích samozřejmost, pro občany 
„Kocandy“ historický okamžik.  

 
Ještě nám zbývá převzít a otestovat nové veřejné 
osvětlení v Kocourovci a všechny akce doladit a do- 
končit i administrativně, a rok 2024 můžeme uzavřít.   
 
Listopad byl ale ve znamení příprav na rok 2025. 
Zastupitelé schválili návrh rozpočtu školy i obce. 
Dále také platby za odpad, stočné atd.  
 
Příští rok budeme dle možností také investovat, čeká 
nás např. výstavba veřejného osvětlení kolem cy- 
klostezky na Bystřici, tím se propojí větev z Hliníku s 
větví kolem řadových domů a žádáme o dotaci na 
fotovoltaiku na čistírně odpadních vod (ČOV) atd.   
 
O akcích, investicích atd. informujeme na sociálních 
sítích (Fb, IG), na www.praslavice.com, a také ve vý- 
věskách před obcí. Každé rozhlasové hlášení se u- 
misťuje do aktualit a pokud si zadáte odběr, tak vám 
všechny aktuality chodí i na e-mail.  
 
Je před námi doba adventní, doba vánoční a led- 
nová. Můžeme se potkávat společně na bruslení v 
Bystřici, v sobotu 7. 12. s Mikulášem na obci, 12. 12. 
na jarmarku u stromečku před úřadem a na Silvestra 
v Drontlíku.  
V lednu se těším na Tříkrálovou besídku a 8. února si 
zatančíme na obecním plese.  
 
Vážení přátelé z Přáslavic a Kocourovce, přeji vám 
krásný kouzelný advent, krásné bílé Vánoce a rok 
2025 plný zdraví, elánu a příjemných dnů.  
 

Jitka Ivanová, starostka 
 

http://www.praslavice.com/
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D Ě N Í   V   O B C I   A   M I K R O R E G I O N U ... 
 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ – FOTOGALERIE – 19. 10. 2024 
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HALLOWEENSKÁ PÁRTY 2024 

 

Mírně zamračené sobotní odpoledne 2. listopadu 2024 bylo 

jako stvořené pro návštěvu Halloweenské párty v Přáslavi- 

cích. Už od dvou hodin na příchozí čekaly zábavné hry, 

soutěže, tvořivé dílničky a bohaté občerstvení. 

Program s animátory trval přes hodinu a děti si během něj 

užily nejrůznější aktivity. Soutěžilo se v rychlosti, tančilo 

na oblíbené písničky, zpívalo i se plnily nejrůznější výzvy. 

Kostýmy, které občas bránily v pohybu, nikomu nevadily. 

Děti do všech úkolů daly maximum a jejich snaha byla po 

zásluze sladce odměněna. 

Během akce děti také pomáhaly vybrat jméno pro nového 

spolkového maskota: zeleno-žlutého dráčka. Z mnoha krás- 

ných návrhů bylo nakonec vylosováno jméno Soptík.  

Dráček Soptík vás bude i nadále provázet na všech akcích 

pořádaných naším spolkem. 

Pro tvořivé děti byly připraveny dílničky, kde se z korálků 

vyráběly náramky, náhrdelníky a šikovná děvčátka dokonce 

tvořila náušnice. Kluci se nenechali zahanbit a vytvořili 

strašidelné svíticí náramky. Výtvory byly plné fantazie, ba- 

rev i originality. 

Jedním z nejočekávanějších bodů odpoledne bylo losování bohaté tomboly. Vítězům srdečně gratu- 

lujeme, a těm, kterým štěstí nepřálo, jsme rozdali drobné ceny útěchy. Velké díky patří všem spon- 

zorům, kteří ceny do tomboly věnovali. 

Čas utekl jako voda a děti se domů unavené rozcházely již za tmy, ale nadšené a plné zážitků. 

Poděkování: 

Děkujeme všem, kteří se podíleli na přípravě této akce. Velký dík patří těm, kdo pomáhali s výzdobou 

sálu, přípravou strašidelných zákusků, cukroví, chlebíčků a jednohubek. Děkujeme ochotným 

maminkám a tatínkům, kteří během párty prodávali tyto pochoutky, i laskavým tetám, které dohlížely 

na tvoření v dílničkách. Díky animátorkám za skvělý program a panu DJ za perfektní hudební mix, 

který dotvořil tu správnou halloweenskou atmosféru. A největší díky patří vám všem, kteří jste se této 

akce zúčastnili. Těšíme se na brzké shledání na Karnevalu 2025! 

Spolek rodičů a přátel při ZŠ a MŠ Přáslavice 

 

KOMENTOVANÁ PROHLÍDKA OLOMOUCÍ – 19. 10. 2024 
 

Jarní komentovanou část jsme ukončili před Sloupem Nejsvětější Trojice a na stejném místě jsme 

podzimní část zahajovali. Sraz byl v sobotu 19. 10. v 9.30 hodin a zpočátku to vypadalo, že prohlídku 

absolvuji pouze sama s průvodcem, tedy s Mgr. Martinem Ivanem, ale během chvilky se z různých 
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stran náměstí objevovali další účastníci prohlídky. Nebylo nás sice  tolik jako na jaře, ale skupinka 9 

osob byla tak akorát. Byla to krásná slunečná sobota, která na prohlídku Olomouce nepřilákala jenom 

nás, ale cestou mezi Horním a Dolním náměstím jsme potkávali i velké skupiny turistů, zpravidla 

cizinců. Prohlídka s Martinem opravdu nikdy nezklame, nezásobuje nás historickými daty, ale in- 

formuje o zajímavostech, které vlastně míjíme každý den, a někdy opravdu stačí jen zvednout hlavu a 

vidíme krásná domovní znamení. Takže až půjdete z jednoho náměstí na druhé, určitě se nezapomeňte 

občas zastavit a zvednout hlavu, stojí to opravdu za to. Co ještě doporučím, obejděte Terezskou bránu 

a podívejte se na ni zezadu, ne od cesty, a uvidíte, že ten, kdo kdysi dávno před lety rozhodl, že tato 

část bývalého opevnění má zůstat zachována, věděl přesně proč. A pak pokračujte Lafayettovou ulicí 

kolem Církevního gymnázia do Smetanových sadů a kousek od vstupu se skrývá jeden ze vchodů do 

podzemních chodeb, které byly vybudovány v 18. století jako součást opevnění, a byly to tzv. 

„naslouchací chodby“, které za války sloužily  jako protiletecké kryty. Celou dvouhodinovou pro- 

hlídku jsme zakončili na Korunní pevnůstce, o jejíž výstavbě nám Martin opět řekl spoustu 

zajímavostí. Co napsat závěrem, snad jedině to, že to bylo příjemně strávené sobotní dopoledne ve 

společnosti skvělého průvodce a rozhodně nebylo poslední. Už cestou zpět do Přáslavic jsme se s 

Martinem domluvili, že vymyslí další prohlídkové trasy na příští rok. Na jaře se tedy můžete těšit na 

prohlídku historickou Olomoucí pod názvem „Olomoucký kopec a Bezručovy sady“. Termín 

samozřejmě upřesníme, ale předpoklad je opět duben. Už nyní se na vás všechny s Martinem těšíme.  

Miroslava Tomaštíková 

 

12. BĚH – PŘÁSLAVICKÁ DESÍTKA – 23. 11. 2024 
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Z P R Á V Y   Z   F A C E B O O K U   S T A R O S T K Y … 
 

ZASTÁVKY, tzv. autobusové přístřešky, BUDOU! – zveřejněno 16. 10. 2024 
 

Ptáte se proč až teď, proč tak dlouho… 

Nové přístřešky–zastávky nebyly součástí projektu opravy silnice a plán byl 

ponechat ty staré. To jsme ale opravdu nechtěli. A protože obec není firma, 

kde se majitel může rozhodnout hned, tak je potřeba zastávky vysoutěžit, 

udělat smlouvu, schválit v zastupitelstvu, podepsat, zveřejnit… 

A ty přístřešky nestojí jen tak, takže podobný postup je i u tzv. „spodní stav- 

by“. Spodní stavba je připravená, přístřešky od firmy „mmcité“ přijdou   

montážníci postavit v nejbližších dnech.  

Krok za krokem dokončujeme detaily.                                          Jitka Ivanová 
 

V PONDĚLÍ JSEM MĚLA PREMIÉRU! – zveřejněno 23. 10. 2024 
 

Poprvé jsem za uskupení Starostové pro Olomoucký kraj zasedla v zastupitelstvu Olomouckého kraje.  

V rámci první schůze pro období 2024–2028 jsme složili slib a zvolili vedení kraje.  

Kraj povede koalice ANO a SPD. Hejtmanem se stal p. Okleštěk.  

A protože je nezbytné rychle sestavit rozpočet, byl zvolen i finanční výbor, jehož úkolem je i jeho 

příprava a projednání. A jak jsem hlasovala? 

Ve většině bodů jsem byla proti nebo se zdr- 

žela. Proč?  

Dělám starostku 6 let. Při této profesi i u tak 

malé obce jako je obec Přáslavice se nedá dělat 

druhý pracovní úvazek naplno taky na 40 ho- 

din. Prostě někdy musíte spát, jíst, vzít děti na 

hřiště, jít na procházku. Ale ty přece taky učíš! 

Ano, 5 hodin týdně. Néé 40 hodin.  

Ale někteří ti pánové v nově zvolené radě kraje 

tvrdí, že jsou pracovití a prostě se to dá. Třeba 

být náměstkem na okresním městě, náměstkem 

na kraji a asistentem poslance. Vše zároveň. A 

pobírat plné platy. Tak den má jen 24 hodin a např. masér nebo kadeřnice se taky nenaklonují, aby 

stříhal (masíroval) 2 lidi současně. Tož tak…                                                                       Jitka Ivanová 
     
STŘÍHÁNÍ PÁSKY VILKY II – zveřejněno 23. 10. 2024 

 

Místní komunikace Vilky II - Svésedlická je dokončena!  

Od plánu a projektu po realizaci uběhlo skoro 9 let.  

Co se udělalo celkově?  

Projekt    stavební povolení    první rozpočet    

přeložení cesty do háječku    druhý rozpočet na chodníky 

   žádost o dotaci na chodníky - chodíme bezpečně    

realizace chodníku    2× žádost o dotaci    vysoutěžit 

firmu    tlačit na vybudování přípojek    řešit rozježděný 

chodník    rozpočet potřetí - odkoupit pozemek u výjezdu 

na polňačku    realizovat    zkolaudovat    slavnostně 

otevřít!   
Téměř 3 miliony přispěje Ministerstvo pro místní rozvoj, na chodníky přispěla Mas Bystřička.  

Děkuji místostarostce za denní kontrolu, firmě STRABAG a.s. za realizaci a sousedům za trpělivost.  

Ať nám dlouho a dobře slouží. 

Jitka Ivanová 
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ZE ŽIVOTA STAROSTKY MALÉ OBCE – zveřejněno 30. 10. 2024 
 

Už jste o mě asi slyšeli, jsem starostkou v Přáslavicích, obcí, která sousedí s 

vojenským újezdem Libavá.  

Co aktuálně řeším jako starostka obce s 1500 obyvateli? Zde je „malý“ přehled: 

● Zastávky, rozuměj přístřešky na autobusy. Protože projektant při rekonstrukci 

silnice II/437 nechal přístřešky z roku 1991, a to fakt nechceme. ● Rekonstrukci 

veřejného osvětlení podél silnice II/437, protože při rekonstrukci se přišlo na to, že 

kabel z 60. let je poškozen. ● Dokončili jsme opravu místní komunikace, řešíme 

platbu z dotace MMR. ● Zajišťujeme dokumenty pro provozování vodovodu, který 

budujeme od jara. Vodovod místní části Kocourovec je stavbou za více než 12 milionů bez DPH, ale 

přinese pro 80 obyvatel jistotu vody z kohoutku. Kolaudaci řešíme od července! Snad to stihneme do konce 

roku.  Na vodovod se nám podařilo získat dotace od Olomouckého kraje a ministerstva zemědělství. ● 

Připravuji rozpočet obce 2025. Ještě před tím musíme se zastupiteli stanovit výši poplatků – za psy, za svoz 

odpadu, vykalkulovat vodné, stočné (tady jsme vlastník i provozovatel). Jen zatím nevíme, jak to bude 

s penězi na nepedagogy… 

● Podali jsme žádost na dotaci SZIF na zvukovou techniku na velký sál obce Přáslavice. Budeme tak moci 

lépe podpořit spolky v činnosti. ● Ukončujeme 2 územní studie a řešíme změny územního plánu, což snad 

dokončíme do 6/2025. ● Připravujeme projekt pro novou dětskou skupinu Sluníčko pro 42 dětí, ale 

nevíme, jak to bude s dotacemi. Studii už máme, projekt běží. 

● A protože doufám, že se dostanu do Výboru pro cestovní ruch na Olomouckém kraji, kontaktovala jsem 

kolegy ze Slovinska a Chorvatska, ať mi pošlou zkušenosti s podporou cestovního ruchu v oblastech 

zasažených živlem. 

● Rozvíjíme spolupráci s Armádou ČR. Děti z naší ZŠ navštíví 1. 11. jediný tankový prapor v republice, 

ten je u nás v Přáslavicích. Také se podívají do kasáren, na techniku, trenažéry atd. ● Dne 7. 11. oslavíme 

výročí Moravské brigády a 11. 11. Den veteránů v kasárnách. ● Založili jsme klub Tvoříme pro radost, 

slouží všem občanům obce a zaměřuje se na setkání u ručních prací pod vedením místostarostky. ● 

Rozjíždíme sbírku ošacení a dalších potřeb pro Diakonii Broumov, prodej vánočních hvězd a výrobu 

adventních věnců pro neziskovou organizaci Šance Olomouc - oba projekty se zaměřují na podporu, radost 

a potěšení pacientů Dětské kliniky Fakultní nemocnice Olomouc.  ● A pro podporu sportu jsme již 

poněkolikáté zařídili volné hodiny bruslení pro naše občany v sousední Velké Bystřici. 

Jitka Ivanová, předsedkyně oblastní organizace Olomouc venkov 
 

ZPRÁVY ZE ZASTUPITELSTVA OBCE! – zveřejněno 26. 11. 2024 
 

Minulý týden 20. 11. 2024 bylo zastupitelstvo Obce Přáslavice.  

Co jsme projednali?  

 financování a návrh rozpočtu školky a školy na rok 2025  poplatky za 

psy - zůstanou jako v roce 2024 – 400 Kč v bytě, 200 Kč v rodinném domě 

 poplatky za odpad budou opět 880 Kč/osobu/rok jako v roce 2024  

máme nový informační a evidenční systém v knihovně, a tak měníme po- 

platky na 40 Kč za dospělého a 20 Kč za dítě a seniora  cena stočného se 

pro rok 2025 nemění 

 cena vody na Kocourovci bude v cenové hladině Moravské vodárenské  

 máme nový návrh rozpočtu a střednědobého výhledu pro Obec Přáslavice 

 mírně se zvyšují poplatky za popelnice pro podnikatele  schválili jsme 

finanční dar pro hospic na Sv. Kopečku a Domovu pro seniory v Rokytnici 

 probrali jsme zprávy z BH a víme už, že Den mikroregion Bystřička bude 30. 8. 2025 se zakončením v 

obci Hlubočky  řešíme už několik let stáj pro koně v sousedství sportovního areálu  schválili jsme 

podání žádosti o dotaci na instalaci fotovoltaiky na budovu čistírny odpadních vod Přáslavice  

A těšíme se na setkání na prosincových akcích: 

     7. 12. Mikulášská parta na velkém sále       

     12. 12. Vánoční jarmark a zpívání u stromečku 

   31. 12. Silvestr u rybníčka v Drontlíku a ohňostroj na hřišti 
Jitka Ivanová 
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ZPRÁVY ZE ŠKOLY 
 

Podzim ve školní družině 
 

V letošním roce má opět každé oddělení družiny své celoroční téma 

se sbíráním bodů a odměn. První oddělení budou celý rok provázet 

ZVÍŘÁTKA, druhé oddělení HVĚZDIČKY a třetí oddělení se vy-

dalo na CESTU KOLEM SVĚTA. 

Školní družina trávila díky příznivému podzimnímu počasí spoustu 

času venku, buď na procházkách, na školní zahradě nebo na obec-

ním hřišti. Školnímu hřišti stále 

převládá fotbal, a kdo zrovna ne-

běhá za míčem, hraje si mezi 

stromy, sbírá kaštany nebo lísko-

vé oříšky, staví domeček pro 

skřítka, nebo jezdí na odrážedle.  

Uspořádali jsme Vlaštovkiádu, na 

které se počasí trošku pokazilo, 

ale díky větru zase vlastnoručně 

poskládané vlaštovky fakt letěly. Děti ze všech oddělení mezi sebou soutěžily o nejdelší vlaštovčí let a 

o nejhezčeji ozdobenou vlaštovku. Finalisté byli odměněni cenami. 

Čas ve třídě jsme trávili povídáním, vyráběním, hraním všelijakých her a plněním úkolů. Prvňáčci se 

také seznámili se školními tablety a pekli perníčky. Starší děti zase tvořily ,,strašidelné“ lucerny 

z velkých zavařovacích sklenic, voskové frotáže z listí nebo taky svícny zdobené přírodninami.  

               Vychovatelky ŠD 
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Ukázkové hodiny pro rodiče 
 

V průběhu října naše škola otevřela dveře rodičům žáků 1. a 3. tříd, aby se mohli podívat na probí- 

hající výuku přímo ve třídách.  

Rodiče mají možnost sledovat, jak jejich děti pracují přímo v hodinách, a seznámit se s různými 

výukovými metodami, které učitelé používají.  

Děti mohou v hodinách ukázat, co už se naučily, a rodiče si tak mohou udělat konkrétní představu o 

školních aktivitách.  

Cílem je propojit školní svět dětí a jejich rodiny. Ukázkové hodiny poskytují rodičům větší vhled do 

školní výuky a pomáhají lépe porozumět tomu, s čím děti denně přicházejí do kontaktu.  

Mgr. Jana Žižková   
 

Kroužek „Tvůrčí psaní“ na naší škole 
 

Od začátku školního roku mohou děti navště- 

vovat nový zájmový kroužek nesoucí název 

„Tvůrčí psaní“, který probíhá pod vedením pa- 

na Mgr. Daniela Hály. Kroužek je financován z 

Operačního programu Jana Amose Komenské-

ho (OP JAK), tudíž je pro účastníky zdarma. 

Koná se každou středu od 13.30 do 14.30 hodin 

v budově základní školy a aktuálně do něho 

dochází 20 žáků ze 3. až 5. ročníku.  

Účastníci kroužku si mohou vyzkoušet vytvá-  

ření komiksů, psaní článků či vlastních příběhů, 

vymýšlení křížovek nebo dalších rébusů, tvoření 

a realizování rozhovorů, případně kresbu k da- 

ným tématům.  

To vše s pomocí moderních technologií - tabletů 

a počítačů, které jsou ve škole k dispozici.  

Výstupem těchto tvůrčích aktivit bude školní 

časopis, který redaktoři trefně pojmenovali jako 

„Přáslavický speciál“, vycházející přibližně jed- 

nou za dva měsíce.     

Mgr. Daniel Hála 
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Světýlková slavnost 
 

Ve čtvrtek 24. října 2024 proběhla v odpoledních hodinách 

Světýlková slavnost. Letošní slavnost byla rozdělena na tři 

části. První část se stanovišti s úkoly byla na školní zahradě, 

kde si mohly děti vyzkoušet několik aktivit, jako např. 

poznávání bylinek podle vůně, slalom nebo házení míčků do 

dýní. Poté následoval lampionový průvod vesnicí doprovázen 

hudbou v místním rozhlase, a celá slavnost byla zakončena na 

fotbalovém hřišti, kde měla aktivity připravena i mateřská 

škola. Celá akce byla velmi povedená a všem se líbila. 

        Mgr. Kateřina Ježková 
 

EDUbus – mobilní polytechnická laboratoř 
 

Ve středu 6. listopadu 2024 se 22 žáků z 3. a 4. třídy zúčastnilo výji-  

mečného vzdělávacího programu s EDUbusem. EDUbus nabízí interak- 

tivní prostředí, ve kterém si žáci mohou vyzkoušet různé experimenty a 

moderní technologie. Je navržen tak, aby podněcoval zájem dětí o vědu a 

objevování pomocí praktických aktivit.  

V této „pojízdné laboratoři” se žáci seznámili s digitálním mikroskopem 

a tablety, což jim umožnilo detailně prozkoumat běžné předměty z no- 

vých úhlů. Podívali se například na své oblečení, pokožku, vlasy, zuby 

nebo různé mince. Odhalili tak skryté detaily a tvary, které by pouhým 

okem nezahlédli. Podle pracovních listů pak plnili různorodé úkoly a své 

poznatky si zapisovali. Tento nevšední zážitek prohloubil náš zájem o 

vědu a ukázal nám, že objevování a učení může být opravdu zábavné. 

Mgr. Monika Kolouchová 
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Den s armádou: Děti základní školy navštívily vojáky 
 

V pátek 1. listopadu 2024 vyrazili žáci naší základní školy na návštěvu do vojenského areálu v Přásla-

vicích, kde pro ně byl připravený program. V místní tělocvičně si vyzkoušeli překážkovou dráhu, sklá-

dající se z podlézání švédské bedny, různých kotrmelců, přeskoků přes kozu, střelby na florbalovou 

branku či zhoupnutí na laně. Po tréninku se děti seznámily s vojenskou technikou. K vidění byly tatry, 

auta a tanky, o jejichž prozkoumání byl největší zájem. Žáci si také mohli osahat různé zbraně, jako 

například kulomety, granátomety, protitankové raketomety, pistole nebo útočné pušky. A aby se žáci 

cítili jako skuteční vojáci, směli si na sebe obléct vojenské vesty a přilby. Dne s armádou se účastnila 

také ředitelka školy, paní Mgr. Eva Šrámková, MBA a starostka obce, paní Ing. Jitka Ivanová, DiS. 

Akce se všem přítomným velice líbila, mnoho z dětí projevilo zájem o budoucí povolání vojáka. 

Mgr. Daniel Hála 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Den válečných veteránů 
 

V pátek 8. listopadu se konala vzpomínková akce Kladení věnců k uctění válečných veteránů. 

Na tuto událost jsme s dětmi čtvrtého a pátého ročníku připravili krátké recitační a pěvecké vystoupe-

ní, které podtrhlo význam tohoto dne, přičemž každá píseň a báseň byla jakousi poctou a vyjádřením 
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vděčnosti. Bylo to připomenutí, že vděčnost a úcta k těm, kteří bojovali za svobodu a mír, patří k na-

šim národním hodnotám. 

Nikola Veselá 

Keramický kroužek 
 

Školní rok se rozběhl na plné obrátky a naši žáci se nejen pilně učí, ale také se zapojují do různých ak-

tivit, které jim zpestřují odpoledne. Jednou z nich je keramický kroužek. O tento kroužek má zájem 

spoustu dětí, což nás nesmírně těší. 

V keramickém kroužku se zaměřujeme na rozvoj kreativity a tvořivosti našich žáků. Naučí se základ-

ním technikám práce s hlínou, jako je modelování, tvarování a glazování. Během našich setkání se žáci 

mohou pustit do výroby různých keramických předmětů - od jednoduchých misek a hrníčků až po ná-

ročnější sošky a dekorace. 

Naším cílem je nejen naučit žáky techniky keramiky, ale také podpořit jejich fantazii a osobní vyjádře-

ní. Každý projekt v kroužku je jedinečný a odráží osobnost autora. Práce s hlínou také pomáhá žákům 

rozvíjet jemnou motoriku a trpělivost. 

Všem účastníkům přejeme hodně inspirace a radosti při práci s hlínou! 

Mgr. Barbora Kociánová 

Halloweenský den ve škole 
 

Dne 31. října 2024 jsme ve škole prožili den plný strašidelné zábavy, na který jsme se všichni moc tě-

šili. Od rána se naše škola proměnila v kouzelné a tajemné místo, kde se děti i učitelé ukázali v nejrůz-

nějších maskách a kostýmech.  Atmosféru podtrhla i výzdoba tříd a dýně vydlabané našimi prvňáčky. 

V rámci tohoto tematického dne jsme si pro žáky připravili speciální aktivity. V učebnách probíhaly 

tematické hodiny, kde se nejenom učilo, ale také zábavně tvořilo. Povídali jsme si o tom, co Hallowe-
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enu předcházelo, jaké jsou jeho tradice a zvyky. Žáci také plnili různé příklady, slovní úlohy či jiná 

zadání. Na závěr dne jsme si všichni pochutnali na „hrůzostrašných“ dobrotách, které si děti přinesly 

na společnou svačinu. Halloweenský den se na naší škole proměnil v jedno velké strašidelné a veselé 

dobrodružství, které jsme si opravdu užili. Tento den nás všechny spojil a ukázal další způsob, jakým 

můžeme učení zpestřit, když se spojí s dávkou kreativity a fantazie.  

Už se těšíme na další společné akce, které nás opět vrhnou do světa zábavy a přátelství!  

Mgr. Barbora Kociánová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Logická olympiáda 
 

Ve dnech od 6. do 7. října 2024 proběhlo první kolo Logické olympiá-

dy, soutěž zaměřená na rozvoj logického myšlení a samostatného uva-

žování žáků. Tato soutěž, organizovaná „Mensou Česko“, se dlouhodo-

bě orientuje na rozvoj intelektového nadání dětí a mládeže a nabízí pří-

ležitost se zapojit všem žákům mateřských, základních i středních škol z 

celé České republiky. 

Logická olympiáda se liší od klasických znalostních soutěží. Soutěžní 

úlohy jsou koncipovány tak, aby nevyžadovaly žádné speciální znalosti, 

ale spíše zdravý rozum a logické uvažování. Tímto způsobem se dětem 

a mladým lidem poskytuje možnost rozvíjet své individuální vlohy a 

talent. S radostí oznamujeme, že právě náš žák Pavel Rotter ze 4. třídy se této soutěže zúčastnil a 

úspěšně postoupil do krajského kola! Z celého počtu 1241 účastníků se umístil na 14. místě.  

Následně se 8. listopadu 2024 účastnil krajského kola, kde obsadil krásné 4. místo. Gratulujeme mu k 

tomuto úspěchu, kterého dosáhl díky svému úsilí a talentu. Děkujeme Pavlovi za reprezentaci naší ško-

ly a přejeme mu hodně štěstí ve státním kole! 

Mgr. Barbora Kociánová 

Barevný týden 
 

Tradiční Barevný týden přinesl nejen radost z našeho pestrobarevného oblečení, ale také kulinářské 

zážitky díky našim paním kuchařkám, které celý týden připravovaly jídla laděná do barev dne.    

Každý den byl věnován jedné barvě, která se promítla do oblečení žáků i učitelů:  
 

☺ Slunečné pondělí prozářila žlutá barva. 

☺ V úterý jsme nosili uklidňující zelenou. 

☺ Oranžová středa byla plná radosti a kreativity. 

☺ Ve čtvrtek bylo bílo nejen u nás ve škole, ale také venku.  

☺ Týden jsme zakončili červenou, barvou energie, která nás naladila na víkend.  
 

Atmosféra ve škole byla úžasná – žáci i učitelé si každý den užili naplno a s nadšením sledovali, jak 

barevná témata mění školu i náladu všech zúčastněných. Děkujeme všem, kteří se do Barevného týdne 

zapojili a jsme zvědaví, jaké barvy budou vybrány příště.  

Mgr. Monika Kolouchová 
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Poděkování naší Základní a mateřské školy Přáslavice za podporu 

 

Rádi bychom touto cestou poděkovali všem, kteří se podíleli na podpoře 

a rozvoji naší Základní a mateřské školy. Velké díky patří zaměstnancům 

obce, kteří nám pomáhají s každodenními provozními záležitostmi, jako 

jsou rozvozy obědů, ale i s většími projekty. Jejich ochota a snaha vždy 

vyjít vstříc pro nás znamená mnohem více, než je často vidět na první 

pohled. Stejně tak oceňujeme spolupráci se soukromými firmami, ale i 

jednotlivci. Díky naší dobré spolupráci se nám daří zlepšovat vybavení a 

prostředí pro naše děti. Velké poděkování patří také Spolku rodičů a přá-

tel školy při ZŠ a MŠ (SRP), který se neúnavně zapojuje do života naší 

školy. Rodiče a přátelé školy věnují svůj čas i energii na organizaci oblí-

bených akcí. Nesmíme opomenout poděkování pro místní spolky a sportovní kluby, kteří nám opako-

vaně pomáhají. Každá pomoc, ať už velká či malá, nás těší a posouvá vpřed. Vážíme si všech, kdo ne-

zištně přispívají k rozvoji naší školy, a upřímně děkujeme za jejich nasazení a podporu. 

Děkujeme, že jste s námi! 

Kolektiv pedagogických a nepedagogických zaměstnanců ZŠ a MŠ Přáslavice 
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CO NOVÉHO VE ŠKOLCE?   
 

Drakiáda ve Svésedlicích 

Obec Svésedlice ve spolupráci s mateřskou školou Přáslavice uspořádala v pátek 27. 9. 2024 tradiční 

podzimní Drakiádu.  

Oblíbená akce se letos konala poprvé na místním hřišti s hezkým novým zázemím. 

Děti s nadšením pouštěly draky a na obloze se tak rozprostřela pestrobarevná podívaná.  

Na jednotlivých stanovištích děti plnily úkoly, za které si na konci odnesly malou sladkou odměnu.  

Aby se návštěvníci zahřáli, byly pro ně připraveny horké nápoje i další chutné občerstvení. Nechybělo 

ani oblíbené opékání špekáčků, které se líbilo jak malým, tak velkým.  

Přestože občas  mrholilo, úsměvy účastníků a radost z příjemně stráveného odpoledne byly důkazem 

toho, že společné zážitky v kruhu přátel a sousedů stojí za to, za každého počasí. 

Děkujeme panu starostovi obce Svésedlice a také všem pořadatelům a pomocníkům za přípravu této 

tradiční akce. 

 Veronika Sedlářová, učitelka MŠ na sídlišti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



16 

 

Ježčím krokem celým rokem 
 

Dne 27. 9. 2024 se děti z mateřské školy zúčastnily environmentálního 

programu „Ježčím krokem celým rokem“, který si pro nás připravila paní 

Pacovská. Na tuto akci jsme přizvali také BabyPark Přáslavice, který nám 

laskavě poskytl své prostory pro realizaci programu. 

Hlavním zážitkem byl živý ježek, který děti nadchl a vzbudil jejich 

zvědavost. Díky němu měly jedinečnou příležitost dozvědět se více o jeho 

životě - vyzkoušely si, kolik ježek  

váží v různých věkových fázích je- 

ho života a naučily se, co patří do 

jeho přirozeného jídelníčku. 

Program byl nejen velmi poučný, 

ale také zábavný a umožnil dětem poznat přírodu zblízka. 

Paní Pacovské děkujeme za krásný environmentální projekt a 

BabyParku Přáslavice za ochotu sdílet s námi své prostory. 

Těšíme se na další spolupráci! 

Kristýna Bartoňová 

 

Světýlková slavnost rozzářila podzimní večer 
 

Ve čtvrtek 24. října 2024 se konala tradiční Světýlková slavnost, 

která přilákala děti, rodiče i další návštěvníky do podvečerního 

šera. Slavnost odstartovala na školním hřišti, kde se všichni 

účastníci sešli se svými lampiony, aby pak společně vyrazili v 

průvodu směrem k místnímu fotbalovému hřišti.  

Po příchodu na hřiště čekaly na děti různé tematické úkoly, které si 

pro děti připravily paní učitelky z mateřské školy.  

Nechyběla tradiční stezka odvahy, uspávání broučků, pavoučí 

bludiště a mnoho dalších aktivit.  

Světýlková slavnost byla kouzelným zážitkem nejen pro děti, ale i 

pro všechny zúčastněné.  

Večer plný světýlek, smíchu a dobrodružství připomněl, že i pod- 

zim může být obdobím krásných společných chvil.  

 

Bc. Tereza Adamcová, učitelka MŠ 
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Halloween na sídlišti 
 

Ve čtvrtek 31. října 2024 se naše školka proměnila v 

magické místo plné čarodějnic, dýní a dalších hallo- 

weenských bytostí. Pro děti to byl den plný zábavy, 

smíchu a nevšedních zážitků, na který budou jistě 

dlouho vzpomínat. 

Dopoledne začalo tajemnou aktivitou - děti se promě- 

nily v malé alchymisty a společně připravovaly kou- 

zelný čarodějnický lektvar za pomoci umělých barviv, 

jedlé sody, šumivých tablet a dalších ingrediencí, které 

vytvářely kouzelné efekty. 

Nechyběly ani soutěže a hry. Děti si vyzkoušely házení míčků na obří 

pavučinu, které vyžadovalo přesnost a trpělivost. Další výzvou bylo 

přenášení pingpongového míčku (v podobě strašidelného oka) přes pře- 

kážkovou dráhu.  

Velký úspěch měla strašidelná přehlídka kostýmů. Třídou se procházela 

čarodějnice, pavouk, dýně, dinosaurus a další originální kostýmy. Děti 

byly pyšné na své proměny a jejich kostýmy se všem moc líbily. Celý 

halloweenský den jsme zakončili na zahradě, kde si děti mohly pochutnat 

na vlastnoručně uvařeném lektvaru z bonbónů a sirupu.  

Halloween 31. října byl pro všechny zúčastněné kouzelným dnem plným 

tvořivosti, smíchu a pohody. Už nyní se těšíme na příští rok, kdy si tuto 

strašidelnou tradici opět společně užijeme! 

Kristýna Bartoňová, učitelka MŠ sídliště  
 

Svátek svatého Martina v naší školce 
 

Svátek svatého Martina je jednou z krásných podzimních tradic, kterou 

jsme si celý týden připomínali i u nás ve školce. Děti se postupně 

seznamovaly s legendou o laskavém rytíři, který se rozdělil o svůj 

plášť s chudým člověkem. Aby si děti příběh lépe zapamatovaly a 

prožily, rozhodli jsme se tuto legendu společně zdramatizovat. Děti se 

s nadšením vžily do svých rolí - jedni se stali rytířem Martinem, druzí 

chudákem a další husami, které svým kejháním prozradily Martina 

schovaného před biskupstvím. Toto hraní přineslo nejen spoustu zá- 

bavy, ale také hlubší pochopení příběhu a jeho poselství o laskavosti a 

pomoci druhým. 

Velkou radost dětem přineslo také pečení svatomartinských rohlíčků. 

Malí pekaři se s chutí pustili do 

práce – váleli těsto, plnili ho slad- 

kou náplní a tvarovali rohlíčky do podoby podkoviček. Celou 

školkou se linula vůně čerstvě upečených dobrot, na kterých jsme 

si pak společně pochutnali. 

Kromě legendy jsme si povídali i o pranostikách spojených se 

svátkem sv. Martina. Děti se dozvěděly, proč se říká, že „Martin 

přijíždí na bílém koni“, a proč se na sv. Martina tradičně peče husa 

a rohlíčky. 

Celý týden byl plný zábavy a nových poznatků. Odnesli jsme si 

nejen nové znalosti o českých tradicích, ale také radost z aktivit, 

které jsme společně prožili.  

Bylo to krásné podzimní období, na které budeme rádi vzpomínat! 

Kristýna Bartoňová, učitelka MŠ sídliště  
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ZPRÁVY Z FK 
 

Ukončení fotbalové sezóny 2024/25 
 

Letošní podzim v soutěži  mužů byl výjimečný.  Přesto, že jsme prohráli jediný 

zápas (9× vyhráli, 5× remízovali), skončili jsme v tabulce druzí. Příčina je jasná. 

Z pěti nerozhodných zápasů jsme vytěžili za proměněné pokutové kopy pouze dva 

body, místo 5 možných. Netajím se tím, že někdy bývá pro mě i pro diváky za- 

hrávání penalt velmi atraktivní i adrenalinový zážitek. V utkání s „naším souse- 

dem“ z Velkého Újezdu se kopalo 21 pokutových kopů a naši vyhráli 11:10. V ten moment byla zapo- 

menuta ztráta bodu ze zápasu a diváci oslavovali další získaný bod. 

Co se týká naší mládeže, máme v soutěži  mužstvo mladších žáků a benjamínků (přípravka). 

Žáci už překonali těžké začátky v soutěži a začínají některé zápasy doma i venku vyhrávat.  Škoda, že  

trenér nemá v této kategorii širší kádr hráčů. Určitě by bylo vítězství daleko víc. 

Jiná situace je v přípravce. Tam máme zaregistrovaných 20 hráčů a je vidět, že to kluky baví. Je větší 

zájem i ze strany rodičů, což je dobrý předpoklad o budoucnost přáslavského fotbalu. 

Chtěl bych poděkovat všem třem trenérům, pánům Michalu Horákovi, Janu Drlíkovi a Josefu 

Rubáčkovi za časově náročnou a záslužnou práci pro fotbal.   

                                                 František Beláček, předseda fotbalového klubu 
 

ZPRÁVY Z XDANCE 
 

Od září se naše taneční škola Xdance rozrostla o 17 nových šikovných děvčátek! 

Z našich malých tanečnic máme velkou radost a těšíme se na jejich budoucí úspěchy v tanci. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Naše starší děti dělají obrovské pokroky. Na soutěžích se pravidelně dostávají do finále a dokonce i na 

příčky nejvyšší. Některé holky již postoupily na základě úspěchů do vyšší třídy Silver. 

Největší úspěch zaznamenala Lenička Táborská na soutěži ve Vyškově, kde získala 2× bronzovou a 2× 

stříbrnou medaili a postup do vyšší třídy Silver! Za 14 dní se odvážila zatančit na soutěži v Prostějově 

již ve své nové třídě a svůj úspěch zopakovala! Ve Vyškově jsme měli na stupních vítězů spolu s 

Leničkou ještě i Dianku Burdovou, která se umístila na 3. místě. 

Ale o týden později nám Dianka dovezla z Kroměříže zlatou medaili z latinskoamerických tanců! 

Největší úspěch jsme jako sportovní taneční klub zažili o víkendu 24. 11. na soutěži v Brně.  

Ve standardních tancích jsme měli ve finále dokonce 3 tanečnice! Stellu Koubovou na 2. místě, Dianu 

Burdovou na 4. a Natálii Slepicovou na 5. místě. Tři holky si zde vytančily vyšší třídu Silver!  

V „Dětech II“ soutěžila naše nejmenší tanečnice Lenička Hausnerová, která se z počtu 17 holek 

umístila na krásném 3. místě a získala vyšší třídu Silver ve standardních tancích. Další úspěch měla 
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Stellinka Koubová, která se umístila na 2. místě a k již vytančené třídě Silver v latině na této soutěži 

přidala i standard. 

A největší úspěch zde měla Dianka Burdová, která  získala bronzovou a stříbrnou medaili a postup do 

Silveru v latině i ve standardu. Holkám moc gratulujeme a jsme na ně moc pyšní! 

Za TŠ Xdance Hana Kopřivová 

 

 

 

Taneční škola Xdance vás srdečně zve na DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ do tanečních pro dospělé 
dne 10. 12. 2024 v 18.45 hodin na malý sál OÚ. 

Přijďte si s námi zatančit a vyzkoušet taneční hodinu ZDARMA. Těšíme se na vás! 
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A   N Ě C O   N A V Í C … 
 

Něco málo o našem nově vzniklém KROUŽKU RUČNÍCH PRACÍ 
 

Jak to vlastně vzniklo? 

V minulém zpravodaji jsem psala o úžasné akci, která proběhla v září v Doloplazích pod názvem 

Sportovní hry seniorů. Jednou z našich sportovkyň byla i Dana 

Špetová, se kterou jsme si začaly povídat a zjistily jsme, že máme 

stejný zájem, zapojit do nějaké aktivity i další obyvatele naší obce. 

Říkala mi o tom, že navštěvuje kreativní kroužek ve Velkém 

Újezdu a jak je to super, učit se něco nového a maličkostmi, které 

potěší, si zpříjemňovat život.  

A tak slovo dalo slovo a nakonec jsme se ve čtvrtek 7. 11. v 15 

hodin sešly v zasedací místnosti našeho úřadu. Napoprvé nás bylo 

celkem 7, některé dámy přicházely se slovy, že nic neumí, že už jim 

ruce a prsty neslouží, tak jako dříve, ale protože jsme zvolily 

opravdu úplně jednoduchou věc - výrobu vánočního skřítka, povedl  

se opravdu všem. Navzájem jsme si radily a pomáhaly a výsledek 

pochopitelně zdokumentovaly. Během tvoření jsme se domluvily na 

tom, co budeme dělat příští týden a co si tedy přinést - zavařovací 

sklenice, provázek a nůžky. 

Následující týden se nás opět sešlo 7 a už žádná z nás neměla po- 

chybnosti o tom, že by opletení zavařovací lahve provázkem nezvládla.        

Čas jsme strávily ve velmi příjemné atmosféře, při které jsme opět řešily, co vykouzlíme o týden 

později a protože i na nás už začíná působit adventní atmosféra, rozhodly jsme se upravit si větvičky a 

udělat si úplně jednoduchého sněhuláka z ponožek. 

Chtěla bych tímto článkem oslovit další ženy, aby se nebály za námi přijít, a klidně s sebou přiveďte i 

mladší generaci. Vše, co tvoříme, je opravdu jednoduché a zvládnou to i děti.         
 

Každý čtvrtek od 15 do 17 hodin v zasedačce obecního úřadu. Těšíme se na vás! 

Miroslava Tomaštíková 

 

 

Přijďte mezi 

nás! 

 
 

 

 

SBÍRKA VÁNOČNÍHO CUKROVÍ 
 

Vážení občané a především občanky, v těchto dnech začínáme pomalu listovat ve vánočních receptech 

a přemýšlet nad tím, jaký druh cukroví letos upečeme. 

Bohužel jsou mezi námi rodiny i jednotlivci, kteří nemají možnost provonět svůj dům tou typickou 

vůní Vánoc, kterou zažíváme jen jednou v roce. Dovolte, abych se na vás obrátila s prosbou, abyste při 
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svém rozpisu přidali o půl dávky či celou dávku jednotlivých druhů cukroví a vytvořili krabičky 

s cukrovím pro rodiny na Jesenicku a Bruntálsku zasažené zářijovými povodněmi. 

Nejen s tímto nápadem přišla paní Barbora Zdráhalová, která takto pomohla i lidem na Moravě při 

tornádu před 3 lety. Tato dáma je neuvěřitelná, protože se jí podařilo zajistit celkem 50 míst po celé 

republice, kde bude zajištěn sběr krabiček cukro- 

ví ve třech velikostech: 0,5 kg - jednotlivec, 1 kg 

pro dvojici a 1,5 kg pro rodinu. Oslovila jedno- 

tlivé obce Bruntálska a Jesenicka a je jich celkem 

40, do kterých bude cukroví rozvezeno podle pře- 

sného jmenného seznamu.  

Po diskuzi ve skupince sběrných míst se přiklá- 

níme k tomu, aby se dělaly krabičky s 0,5 kg 

cukroví a podle potřeb, bude rozdána 1, 2 nebo 3 

krabičky. Dále bych vás chtěla požádat, pokud 

máte doma krabice od banánů, přineste je rovněž, 

protože v těchto budou krabičky převáženy.  

Jedním ze sběrných míst bude i náš Obecní dům, 

č.p. 142, kde můžete krabičky donést ve čtvrtek 

19. prosince 2024 od 15 do 19 hodin, následně 

bude cukroví rozvezeno dle seznamu, který nám 

bude doručen. Do krabičky můžete přiložit i vá- 

noční přání. 

Otevřete prosím svá srdce, stejně tak, jako jste 

byli vstřícní při pořádání materiální sbírky na po- 

moc zasaženým obcím v září a pomozte, aby i  

občané ze zasažených oblastí měli veselejší 

Vánoce.                                                                                                  

 

Miroslava Tomaštíková 
 

OCHUTNÁVKA VÍN 
 

První ročník ochutnávky vín v Přáslavicích proběhl v pátek 15. 

listopadu 2024, a i když nebyla účast nikterak vysoká, atmosfé-

ra byla jedním slovem úžasná.  

Celým večerem nás prováděli Hanka s Prokopem, kteří jsou 

majitelé malého rodinného vinařství Fridrich z Vracova z jižní 

Moravy. Degustovalo se celkem 12 druhů vín, takže si každý 

vybral podle svého gusta. Někdo dal přednost klasice v podobě 

Sauvignonu nebo Modrého Por-

tugalu, jiný zase ocenil rodinné 

speciality Syry či Charry.  

V průběhu večera jsme se do- 

zvěděli, jaký je vlastně správný 

postup degustace, zajímavosti o 

každém jednotlivém druhu vína, 

které jsme ochutnali, ale také 

mnoho povídek a příhod, které s sebou vlastnictví malého vinařství při-

náší. Večer to byl opravdu povedený a my se těšíme, že tuto akci pro 

Vás můžeme v příštím roce zopakovat, proto si zapište do kalendáře 

datum 21. listopadu 2025, kdy u nás v obci opět přivítáme rodinné vi-

nařství Fridrich.                                                                Libuše Hrošová 
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S P O L E Č E N S K Á   R U B R I K A 

   

 
                             

   PROSINEC         LEDEN 
 

    Milada Urbášková  87       Jarmila Konopková  88 

    Jozef Gazdag   86       Ludmila Bartošová  84 

     Eva Mikulková   83       Marie Hymrová  83  

     Jiří Bednařík   75       Drahoslava Savická  82 

     Libuše Golová   75       Anna Rohlová   80 

     Ladislav Číhalík   75       Antonín Barčík   75 

     Vladimír Kutra   70       Milan Preč   65 

             Pavel Michalík    -  

Srdečně blahopřejeme a přejeme všechno nejlepší! 
 

 

 
 

 
  

 

  * Alex Mikulková                                              

  * Marek Lasovský    † Miroslava Turková  

  * Nella Sivaničová † Gabriela Drgová  

  * Vilém Šustáček 

  * Beata Pudilová                                                                                             

            Vítáme nové občánky!                   Budeme vzpomínat!  

 

P L Á N   A K C Í   V   O B C I   N A:   PROSINEC – LEDEN 
 

  sobota   7. 12.  Předvánoční show s Mikulášskou partou Obec + Příměšťák   

  čtvrtek 12. 12.  Vánoční setkání u stromečku + JARMARK Obec + ZŠ + MŠ 

  čtvrtek 19. 12. Sbírka vánočního cukroví   Obec 

  úterý 31. 12.  Silvestr u rybníčka + ohňostroj na hřišti Obec 

  sobota   4. 1.  Novoroční turnaj ve florbale   TJ Sokol – florbal 

    (Memoriál Lukáše Dočkala) 

  neděle 12. 1.  Tříkrálová besídka     Obec + ZŠ + MŠ 
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